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Protokół nr 30/2020 

zdalnego (online) posiedzenia Komisji 

Budżetu i Finansów 

z dnia 16 grudnia 2020 r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, p. Marek Chyl otworzył zdalne (online) 

posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

i przywitał Członków Komisji, a także gości uczestniczących w posiedzeniu w trybie 

wideokonferencji. Następnie stwierdził wymagane quorum. 

        

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż Członkowie Komisji otrzymali porządek 

posiedzenia, a następnie zapytał, czy są uwagi do otrzymanego porządku posiedzenia. Uwag 

nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 8 radnych. Innych głosów nie było.  

 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu porządek obrad kształtował się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych, w tym: 

a. projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2020-

2039,  

b. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na 2020 rok, 

c. projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego, które w 2020 roku nie wygasają  

z upływem roku budżetowego, 

d. projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2021-2039, 

e. projektu uchwały w sprawie budżetu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2021 rok, 

f. projektu uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na rok 2021. 

4. Przyjęcie Protokołu nr 29/2020 z 18 listopada 2020 r.  

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie powyższych informacji oraz 

projektów uchwał. Następnie Dyrektorzy w trybie wideokonferencji omówili poszczególne 

projekty uchwał.  

 



2/8 

 

3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 

a.   projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2020-2039 

 

Skarbnik Województwa, p. Aleksandra Waszkiewicz wyjaśniła, że zgłoszono dużo 

propozycji zmian, co ma związek ze zbliżającym się końcem roku.  Nadmieniła, że w ramach 

powyższego projektu uchwały dokonuje się aktualizacji zapisów w związku z korektami 

budżetu na 2020 rok ujętymi w uchwale Sejmiku w sprawie zmian w budżecie.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie w programie konferencyjnym. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 

 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 2 

 

b.   projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2020 rok 

 

Skarbnik Województwa, p. Aleksandra Waszkiewicz poinformowała, że w ramach 

powyższego projektu uchwały proponuje się zmniejszenie planu dochodów i planu wydatków 

oraz zmiany  w planie wydatków. W wyniku powyższych zmian, nowe brzmienie otrzymuje 

załącznik pn. „Dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji 

rządowej i innych zadań zleconych odrębnymi ustawami w 2020 roku”, załącznik pn.  

„Zadania inwestycyjne (roczne i wieloletnie) przewidziane do realizacji w 2020 roku" oraz 

załącznik pn. „Zestawienie planowanych kwot dotacji dla podmiotów niezaliczanych do 

sektora finansów publicznych udzielanych z budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w 2020 roku”. Podkreśliła, że proponowane zmiany nie powodują wzrostu deficytu 

 i pozostaje on na tym samym poziomie. Dodała, że źródłem pokrycia deficytu budżetu  

i zobowiązań wynikających z kredytów zaciągniętych w latach ubiegłych będzie kredyt 

zaciągany w banku, spłata udzielonej pożyczki oraz wolne środki jako nadwyżka środków na 

rachunku bieżącym, wynikające z rozliczeń kredytów.  Następnie wyjaśniła, że proponowane 

zmiany dotyczą zmniejszenia planu dochodów i planu wydatków w związku z decyzjami 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszającymi plan dotacji celowych dla Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego przyznanych na kolejowe przewozy pasażerskie oraz 

na wspieranie doradztwa metodycznego. Dodała, że w wyniku proponowanych zmian 

zmniejsza się także plan dochodów i wydatków Warmińsko-Mazurskiego Ośrodka 

Doskonalenia Nauczycieli w Elblągu i w Olsztynie. Następnie poinformowała, że zwiększa 

się plan dochodów i wydatków Szkoły Policealnej im. Jadwigi Romanowskiej w Elblągu  

w związku z końcowym rozliczeniem projektu. Kontynuując zaznaczyła, że  zmiany w planie 

wydatków związane są z przeniesieniem środków między paragrafami bieżącymi. Wyjaśniła 

także, że proponowane zmiany mają związek z dostosowaniem zapisów do bieżących potrzeb 

w planie finansowym Szkoły Policealnej w Elblągu i Regionalnego Ośrodka Polityki 

Społecznej.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie w programie konferencyjnym. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 

 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 3 
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c.   projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego, które w 2020 roku nie wygasają  

z upływem roku budżetowego 

 

Skarbnik Województwa wyjaśniła, że w ramach powyższego projektu uchwały 

przenosi się środki finansowe na rachunek wydatków, które nie wygasają z upływem 2020 

roku z przeznaczeniem na finansowanie w 2021 roku zadań realizowanych przez Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Olsztynie oraz zadania realizowanego przez Departament Społeczeństwa 

Informacyjnego. Nadmieniła, że kwota wydatków jest niższa w porównaniu z ubiegłym 

rokiem i wynika ze ściśle określonych kryteriów. Wyjaśniła, że są one związane z realizacją 

umów zawartych w wyniku ustawy o zamówieniach publicznych, bądź wynikają z umów 

zawartych w bieżącym roku, których realizacja odbędzie się w przyszłym roku. Podkreśliła, 

że pozostałe niewykorzystane środki, które nie spełniają powyższych kryteriów, zgodnie  

z wytycznymi do budżetu, będą zaliczone do projektu budżetu na rok 2021.  Wspomniała, że 

ponadto będzie przygotowana autopoprawka do ww. projektu uchwały.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie w programie konferencyjnym. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie  pozytywnie zaopiniował projekt uchwały budżetowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2021 rok, projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2021-2039 oraz  pozytywnie 

zaopiniował możliwość sfinansowania przez Województwo Warmińsko-Mazurskie deficytu 

budżetu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

Załącznik nr 4  

 

Następnie Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnik Województwa o omówienie 

projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na lata 2021-2039 oraz projektu uchwały w sprawie budżetu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na 2021 rok. 

 

d. projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2021-2039 

 

Skarbnik Województwa przedstawiła łącznie projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2021-2039 oraz projekt 

uchwały w sprawie budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2021 rok. 

Zaznaczyła, że z uwagi na to, że Wieloletnia Prognoza Finansowa obejmuje odległy czas, tj. 

2039 rok, trudno zawrzeć w niej dokładne i realne dane. Zaznaczyła, że w obecnej sytuacji 

trudno zaplanować przyszły rok, a przyszłe lata do prognozowania stanowią poważny 

problem. Przedstawiła Wieloletnią Prognozę Finansową wraz z jej załącznikami, do których 

zalicza się Wieloletnia Prognoza Finansowa obejmująca dochody i ich podział, wydatki 

bieżące i majątkowe, wynik budżetu, informację dotyczącą sposobu  finansowania deficytu 

oraz w sposób precyzyjny prognozuje kwotę długu do zaciągnięcia. Wspomniała, że 

wszystkie wielkości wynikają z obowiązujących przepisów i zapewniają uzyskanie nadwyżki 

operacyjnej, co oznacza, że kwota wydatków bieżących jest niższa od dochodów bieżących.  
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Kontynuując dodała, że zarówno w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz w projekcie 

budżetu  uwzględnione są wskaźniki, które określają kwotę długu i wysokość zobowiązań 

z tego tytułu. Kolejno odniosła się do kwestii dochodów i wyjaśniła, że określono je na 

podstawie informacji z Ministerstwa Finansów i Ministerstwa Funduszy i Polityki 

Regionalnej.  Dodała,  że przy określaniu poziomu dochodów brano pod uwagę możliwość 

pozyskania środków z różnych źródeł zewnętrznych. Podkreśliła, że prognozowany poziom 

dochodów określony został zgodnie z obowiązującymi przepisami prawnymi. Następnie 

poruszyła kwestię rozmów na posiedzeniu Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu 

Terytorialnego w sprawie finansów publicznych, gdzie zgłoszono wniosek o zwiększenie 

wskaźnika udziałów w poszczególnych województwach w dochodach z tytułu podatku 

dochodowego od osób prawnych. Kontynuując zaznaczyła, że powyższa propozycja została 

zaopiniowana negatywnie przez stronę rządową. W dalszej kolejności odniosła się do 

prognozy wydatków  i dodała, że przy ich określaniu wzięto pod uwagę m.in. wskaźnik 

inflacji, a także wydatki, które były wykonane w latach ubiegłych oraz ich przewidywane 

wykonanie na koniec 2020 roku. Skarbnik Województwa wyjaśniła, że priorytetem są 

wydatki, które zabezpieczają realizację zadań inwestycyjnych współfinansowanych ze 

środków unijnych. Dodała, że zabezpieczenie wkładu finansowego nastąpiło we wszystkich 

zadaniach, które aktualnie są realizowane lub będą realizowane. Nadmieniła, że zakres 

inwestycji jednorocznych został ograniczony do minimum i jest uwarunkowany 

możliwościami finansowymi Samorządu Województwa. Kolejno odniosła się do kwestii 

zadłużenia. Zwróciła uwagę, że określone wydatki zapewniają realizację zadań 

obligatoryjnych oraz statutowych, do których zgodnie z przepisami Samorząd jest powołany. 

Następnie wyjaśniła, że pomimo, iż wydatki na kolejowe przewozy pasażerskie stanowią dużą 

kwotę nie są ujmowane w wykazie przedsięwzięć Wieloletniej Prognozy Finansowej, gdyż 

zgodnie z wykładnią Regionalnej Izby Obrachunkowej, wydatki stanowiące dotację nie 

powinny być uwzględnianie w przedsięwzięciach. Natomiast uwzględniane są one w kwocie 

wydatków ogółem. Podkreśliła, że dofinansowanie kolejowych przewozów pasażerskich na 

przyszły rok i lata następne jest w pełni zabezpieczone. Zaznaczyła, że wysokość 

dofinansowania ze strony Samorządu Województwa  jest wyższa niż w latach ubiegłych,  

z uwagi na zmniejszające się wsparcie z Funduszu Kolejowego. Dodała, że zabezpieczone 

zostały również środki na utrzymanie i podniesienie dokapitalizowania dla Spółki „Warmia 

Mazury” zarządzającej Regionalnym Portem Lotniczym Olsztyn-Mazury.  Zaznaczyła, że 

wysokość środków przeznaczanych na funkcjonowanie Portu z każdym rokiem maleje. 

Następnie zwróciła uwagę na trudną sytuację gospodarczą Portu w związku ze wstrzymaniem 

ruchu lotniczego.  Skarbnik Województwa wymieniła, że zaplanowane są również wydatki na 

utrzymanie internetu szerokopasmowego. Dodała, że na przestrzeni lat, kwota na ten cel 

uległa zmniejszeniu. W tym miejscu zaznaczyła, że zgodnie z rozstrzygnięciem 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego  kwoty za zajęcie pasa drogowego będą niższe. 

Skarbnik Województwa  wyjaśniła, że Wieloletnia Prognoza Finansowa zawiera wykaz 

przedsięwzięć, które będą realizowane w okresie do 2031 roku i mają zabezpieczenie 

finansowe. Dodała, że dokument zawiera dokładną informację na temat limitu wydatków na 

poszczególne lata oraz montażu finansowego. Podkreśliła, że wskaźniki dotyczące kwoty 

długu i prognoz zadłużenia są spełnione i przestrzegane. W dalszej części wystąpienia 

Skarbnik Województwa odniosła się do projektu budżetu i zwróciła uwagę na wydatki 

zapewniające ciągłość funkcjonowania jednostki. Nadmieniła, że nie  wprowadzono  żadnych 

zadań  majątkowych o charakterze wieloletnim, które nie miałyby pokrycia w źródłach 

dochodów. Poruszyła m.in. kwestię płac i wyjaśniła, że zwiększenie środków na 

wynagrodzenia wynika z regulacji związanej ze wzrostem minimalnego wynagrodzenia oraz 

obciążeniem finansowym wynikającym z wdrażania Pracowniczych Planów Kapitałowych.  

W dalszej części dodała, że w pozycji wydatków uwzględniono rezerwę ogólną oraz celową, 

które wynikają z przepisów prawnych. Wspomniała, że w bieżącym roku, po wielu latach 
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została uruchomiona rezerwa kryzysowa i przekazana dla podmiotów leczniczych zarówno na 

zadania bieżące, jak i zadania inwestycyjne związane z walką z koronawirusem w regionie.  

W dalszej kolejności przedstawiła strukturę wydatków, gdzie 50,5 % stanowią wydatki 

majątkowe. Nadmieniła, że najważniejsze pozycje składające się na kwotę wydatków to 

inwestycje i zakupy inwestycyjne oraz dotacje celowe na finansowanie inwestycji  

w instytucjach kultury oraz w zakładach opieki zdrowotnej. Zwróciła uwagę, że zauważalny 

jest wzrost środków na inwestycje. Nadmieniła, że w ramach wydatków zapewniono także 

m.in. dotacje celowe dla innych jednostek samorządu terytorialnego z przeznaczeniem na 

finansowanie budowy dróg gminnych. Zaznaczyła, że na wyższym poziomie  zaplanowano 

pomoc finansową dla innych jednostek samorządu terytorialnego  na  kontynuację podjętych 

zadań. Następnie przedstawiła szczegóły związane z wydatkami inwestycyjnymi. Skarbnik 

Województwa zaznaczyła, że dochody zostały określone na takim samym poziomie jak  

w bieżącym roku. Dodała, że w pewnych pozycjach występują inne wielkości, tj. wyższe 

dochody z tytułu podatku od osób fizycznych (PIT), które są określane przez Ministra 

Finansów. Nadmieniła, że prawdopodobnie wpływy będą niższe. Natomiast jeżeli chodzi  

o dochody z tytułu podatku od osób prawnych (CIT) zostały one zaplanowane na poziomie 

bieżącego roku. Następnie omówiła kwestię dotacji celowych i podkreśliła, że dotyczą zadań, 

na które zostały przeznaczone, a także poruszyła kwestię subwencji i ich wielkości. 

Nadmieniła, że zauważalny jest spadek dochodów własnych, które są pozyskiwane z różnych 

źródeł i przedstawiła szczegóły z tym związane.  Następnie odniosła się do deficytu budżetu 

województwa i powiedziała m.in., że będzie on sfinansowany kredytem bankowym i wolnymi 

środkami, a następnie przedstawiła szczegóły z tym związane. Dodała, że zmniejszenie 

zadłużenia ma na celu przygotowanie Samorządu Województwa do nowej perspektywy 

unijnej, aby zwiększyć możliwości finansowania zadań inwestycyjnych oraz zaciągania 

kredytów na ten cel.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie w programie konferencyjnym. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 

 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 5 

 

e.   projekt uchwały w sprawie budżetu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2021 rok 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie w programie konferencyjnym. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 

 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 6 

 

 

f. projektu uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na rok 2021 

 

Szef Kancelarii Sejmiku, p. Wiktor Marek Leyk poinformował, że zwrócono się do 

Zarządu Województwa o przedstawienie tematów wiodących na sesje Sejmiku Województwa 

w 2021 roku. Nadmienił, że przedstawiono 30 tematów wiodących, z których część wynika  

z obecnie obowiązujących przepisów prawnych. Zwrócił uwagę, że pomimo, iż w lutym nie 
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ma żadnego tematu wiodącego, sesja odbędzie się 16 lutego i będzie składała się z tematów 

bieżących. Dodał, że zaplanowano 10 sesji Sejmiku oraz  uwzględniono przerwę w styczniu 

 i lipcu. Nadmienił, że sesje będą odbywać się w ostatnie wtorki miesiąca, natomiast 

wyjątkiem będzie miesiąc luty i marzec, gdzie sesja odbędzie się wcześniej.  Podkreślił, że 

gdy będzie taka konieczność, tj.  pojawi się wniosek Radnych, Klubu Radnych, Zarządu, to 

zawsze można wprowadzić kolejny punkt do porządku obrad sesji. Zwrócił uwagę, że  

w uchwale zawarty jest zapis mówiący o tym, że Przewodnicząca Sejmiku w szczególnych 

okolicznościach może zmienić termin sesji. Następnie poprosił o zaopiniowanie 

przedstawionego projektu uchwały.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poddał ww. projekt 

uchwały pod głosowanie w programie konferencyjnym. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 6 Członków Komisji,  

przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 

 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 7 

 

4. Przyjęcie Protokołu nr 29/2020 z 18 listopada 2020 r. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do Protokołu. 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl zarządził głosowanie 

w programie konferencyjnym. 

Za przyjęciem Protokołu nr 29/2020 z 18 listopada 2020 r. głosowało 8 Członków 

Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 

Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 8 

 

5. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl poprosił Skarbnik Województwa,  

p. Aleksandrę Waszkiewicz o przedstawienie zakresu autopoprawek do projektu uchwały 

w sprawie  zmian w budżecie Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2020 rok, do 

projektu uchwały  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na lata 2020-2039 oraz do projektu uchwały w sprawie wydatków 

budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego, które w 2020 roku nie wygasają z upływem 

roku budżetowego.  

 

Skarbnik Województwa poinformowała, że w ramach autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na lata 2020-2039 oraz w ramach autopoprawki do projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie na 2020 rok zgłoszono dużo propozycji zmian. Wyjaśniła, że ma to 

związek ze zbliżającym się końcem roku. Następnie przedstawiła szczegóły dotyczące zmian 

w ramach autopoprawki do projektu uchwały  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2020-2039, które są związane 

m.in. ze zwiększeniem planu dochodów i wydatków w związku z decyzją Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego zwiększającą plan dotacji celowych dla Samorządu Województwa  

z przeznaczeniem dla SP ZOZ MSWIA z Warmińsko-Mazurskim Centrum Onkologii  

w Olsztynie na finansowanie zadań związanych ze zwalczaniem zakażenia, zapobieganiem 

rozprzestrzenianiu się, profilaktyką oraz zwalczaniem skutków choroby zakaźnej wywołanej 

wirusem SARS-CoV-2, na sfinansowanie odszkodowań za szkody wyrządzone w uprawach 
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rolnych przez zwierzęta łowne oraz zwiększającą dotację celową z Funduszu 

Gwarantowanych Świadczeń Pracowniczych na zagadnienia związane z koronawirusem. 

Kolejne zwiększenia planu dochodów i wydatków miały miejsce w związku z informacją 

Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej zwiększającą część oświatową subwencji 

ogólnej z przeznaczeniem na zakup sprzętu umożliwiającego pracę zdalną w szkolnictwie. 

Zwiększenie planu dochodów i planu wydatków nastąpiło w wyniku kolejnej decyzji 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększającej plan dotacji celowych dla Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na dofinansowanie zadania własnego realizowanego 

przez Samodzielny Publiczny Zespół Gruźlicy i Chorób Płuc w Olsztynie.  Nadmieniła, że ma 

miejsce również zmniejszenie planu dochodów i wydatków w związku z decyzją Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego zmniejszającą plan dotacji celowych dla Samorządu Województwa 

przyznanych na realizację kompetencji dotyczących  udzielenia koncesji na poszukiwanie, 

rozpoznawanie i wydobywanie solanek, wód leczniczych i termalnych. Zmniejszenie planu 

dochodów i planu wydatków ma miejsce również w Zarządzie Dróg Wojewódzkich  

w Olsztynie w związku z zawarciem aneksów do umów o udzielenie pomocy finansowej, na 

podstawie których zmniejszono kwoty dotacji przyznane przez Gminę Miejską Susz, Gminę 

Rybno i Powiat Działdowski. Skarbnik Województwa w dalszej części omówiła szczegóły 

dotyczące zmian w ramach autopoprawki do projektu uchwały  w sprawie zmian w budżecie 

województwa na 2020 r. , które związane są m.in. ze zwiększeniem planu dochodów i planu 

wydatków w związku z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększającą plan 

dotacji celowych dla Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego przyznanych na 

opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne za dzieci uczęszczające do Zespołu Szkół  

z Ukraińskim Językiem Nauczania, które nie posiadają uprawnień do ubezpieczenia 

zdrowotnego z innego tytułu.  Następnie poinformowała, że oszczędności powstałe podczas 

realizacji projektu pn. „Wsparcie podmiotów leczniczych utworzonych przez Województwo 

Warmińsko-Mazurskie na dofinansowanie potrzeb sprzętowych i materiałowych 

przeznaczonych do zapobiegania rozprzestrzeniania oraz zwalczania zakażenia wirusem 

SARS-CoV-2” zostaną przeznaczone na wsparcie podmiotów leczniczych z przeznaczeniem 

na zadania związane z walką z koronawirusem. Nadmieniła, że w związku z powyższym 

dokonuje się przeniesień środków między paragrafami. Kolejno przedstawiła zmiany w planie 

wydatków. Zaznaczyła, że dotyczą one m.in. przeniesienia środków między paragrafami  

w celu dostosowania zapisów do bieżących potrzeb poszczególnych Departamentów Urzędu 

Marszałkowskiego i podległych jednostek. Skarbnik Województwa odniosła się również do 

autopoprawki do projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego, które w 2020 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego  

i poinformowała, że dodatkowo w ramach wspomnianego projektu uchwały  przenosi się do 

wydatkowania w 2021 roku dodatkowe środki finansowe z przeznaczeniem na finansowanie 

zadań realizowanych przez Zarząd Dróg Wojewódzkich m.in. na zimowe utrzymanie dróg 

wojewódzkich oraz odnowę nawierzchni. Kolejne przeniesienia środków na 2021 rok dotyczą 

realizowanego przez Departament Ochrony Środowiska zadania pn. „Program ochrony 

środowiska dla województwa warmińsko-mazurskiego do roku 2030”. Następnie 

poinformowała o ewentualnych zmianach związanych  ze środkami z  Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych, które będą przeznaczone dla podmiotów leczniczych. Dodała, że 

dodatkowe zmiany zostaną wprowadzone do autopoprawki po przekazaniu stosownej 

dokumentacji. 

 

Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie informacji. Następnie 

poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów  w dniu sesji Sejmiku nie będzie opiniowała 

autopoprawek zaakceptowanych przez Zarząd Województwa i należy logować się 

bezpośrednio na zdalne obrady sesji Sejmiku.  Następnie poprosił Członków Komisji  

o przesyłanie propozycji do planu pracy Komisji na rok 2021 do Sekretarza Komisji do  
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31 stycznia 2021 r. Poinformował, że plan pracy Komisji będzie procedowany na posiedzeniu  

w lutym.  

 

Skarbnik Województwa złożyła Członkom Komisji życzenia świąteczne.  

 

Przewodniczący Komisji podziękował Zarządowi Województwa oraz Skarbnik 

Województwa za przygotowanie projektu budżetu na 2021 rok.  Następnie podziękował 

Członkom Komisji za owocną współpracę i zaangażowanie życząc Wesołych Świąt.  

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji, p. Marek Chyl podziękował 

Radnym, Dyrektorom za udział w obradach, a obsłudze technicznej za pomoc  

w przeprowadzeniu zdalnego posiedzenia. Następnie zamknął zdalne posiedzenie Komisji 

Budżetu i Finansów w dniu 16 grudnia 2020 roku. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

    Budżetu i Finansów 

 

                    Marek Chyl 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

 

Sylwia Wiśniewska 


